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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:388 Långsiktig finansiering av samiskt filminstitut 

Vid sin 67:e session i Reykjavik i år beslöt Nordiska rådet att anta ett förslag 
angående utökad finansiering av ett internationellt samiskt filminstitut som ska 
verka i Sverige, Norge och Finland. Förslaget fick stöd från bland annat 
samtliga företrädare för de svenska regeringspartierna, Miljöpartiet och 
Socialdemokraterna.

Det antagna förslaget innebär att Nordiska rådet under en övergångsperiod ska 
finansiera filminstitutets verksamhet samtidigt som man uppmanar regeringarna 
i de berörda länderna att hitta former för en permanent finansiering. Den totala 
kostnaden beräknas bli ca 4 miljoner kronor per år.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att lösa frågan om en långsiktig 
finansiering av ett internationellt samiskt filminstitut?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-01
Besvaras senast
2015-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


